

Title (en)  
Cooling device with fitted element

Title (de)  
Kältegerät mit Einbauelement

Title (fr)  
Appareil de refroidissement doté d'un élément d'installation

Publication  
**EP 1895253 A2 20080305 (DE)**

Application  
**EP 07113869 A 20070806**

Priority  
DE 102006040368 A 20060829

Abstract (en)  
The refrigerator has an installation unit (1) for receiving cooling goods, and a retaining head (10) engaging in a groove formed in an inner wall of the refrigerator and moved to the installation unit. A bolt (13) is moved from a position, in which the bolt sustains the retaining head against an inner surface of the groove, to another position, in which the bolt permits the retaining head to move away from the inner surface. The groove has an undercut, in which the retaining head is engaged.

Abstract (de)  
Ein Kältegerät hat ein zur Aufnahme von Kühlgut ausgebildetes Einbauelement (1). Mindestens ein an dem Einbauelement (1) hervorspringender Haltekopf (10) greift in eine in einer Innenwand eines Gehäuses (21, 29) des Kältegerätes ausgebildete Nut (20) ein. Ein Riegel (13) ist zwischen einer ersten Stellung, in der er den Haltekopf (10) fest gegen eine Innenfläche der Nut (20) gepresst hält, und einer zweiten Stellung beweglich, in der er ein Abrücken des Haltekopfes (10) von der Innenfläche zulässt.

IPC 8 full level  
**F25D 23/06** (2006.01); **F25D 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F25D 23/04** (2013.01); **F25D 23/067** (2013.01)

Cited by  
CN102597667A; EP3064875A1; CN102498354A; EP4033185A4; WO2011018354A3

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1895253 A2 20080305; EP 1895253 A3 20110316**; DE 102006040368 A1 20080306

DOCDB simple family (application)  
**EP 07113869 A 20070806**; DE 102006040368 A 20060829